
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 7         den 18. juni 2015. 

Afbud fra Sille, Dorthe forsinket. 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

Referat fra forrige møde: Da vi ikke har modtaget referatet kunne det ikke 

godkendes. 

Orientering  fra formanden: 

 Ole orienterede kort fra sidste renoveringsmøde 

den 4. juni.  

Projektor sat op i selskabslokalet. 

Kasserens beretning: 

Da vi har erfaret  at Fritz er blevet 60 år, besluttede vi at give ham en lille 

erkendelighed. 

OG: 

 Se referat på SHB`s hjemmeside. 

Vi vil gerne have Rikke Naur ud til forklaring og uddybning af huslejestigning i 

forbindelse med renovering. Foreslået dato 20. august kl 17.00 inden 

bestyrelsesmøde. Henny kontakter Rikke. 

Indkomne forslag: Ingen. 

Aktiviteter:  

Sommerfest den 15. august. Skiltet for reklame for dette skal op snarest. 

Ole aftaler nærmere med Fritz, da der i år skal fremgå hvornår det er. 

Dorthe og Anders tager sig af opslagene til opgangene. 

Dette års Tysklandstur bliver den 7. november,  

 



Evt:  

Der trænger til at komme nye tennisnet op. 

Ompolstring af sofaer i selskabslokalet, hvor langt er det Anker? 

 

Næste møde: 

6. august efter renoveringsmødet ca. fra kl. 19.00-20.00. kun omhandlende 

sommerfesten. 

20. august kl. 17.00 hvis Rikke kan deltage ellers kl. 18.00 

I hører fra mig. 


